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Zápis číslo 4/2023 

ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 24.04.2023 
 

 

 

Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Jaroslav Peták 

 

Omluveni: Ing. Pavel Fleischmann, Martin Novák, Luboš Pecháček, MUDr. Martin 

Šimeček, Hana Pipková 

 

Hosté:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska, Milan Tollinger – předseda 

sportovního klubu Hockey club Milevsko 1934 z. s., Bc. Barbara Herink – 

předsedkyně sportovního klubu Krasobruslařský klub MILEVSKO z. s.               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 

 

Program jednání: 

1. Uvítání 

2. Prezentace sportovních klubů Hockey club Milevsko 1934 z. s. a Krasobruslařský klub 

MILEVSKO z. s. 

3. Projednání návrhů změn pravidel dotačního programu Sport 

4. Různé  

 

 

Průběh jednání 

 

Po úvodním přivítání hostů a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem bylo 

konstatováno, že komise se nesešla v usnášení schopném stavu. 

Předseda komise poté předal slovo přítomným zástupcům krasobruslařského a hokejového 

klubu. 

 

 

2. Prezentace sportovních klubů Hockey club Milevsko 1934 z. s. a Krasobruslařský klub 

Milevsko z. s. 

Slova se ujala paní Bc. Barbara Herink, která je předsedkyní krasobruslařského sportovního 

klubu. Paní Herink ocenila navýšení podpory klubu v rámci dotačního programu Sport s tím, 

že navýšení finančních prostředků dovolí jeho další rozvoj. Následně shrnula fungování 

krasobruslařského klubu od jeho založení v roce 2015, kdy kvůli tréninkům v Milevsku dojížděla 

z Příbrami, až po současnost. Přítomným popsala kategorie, v kterých její svěřenkyně závodí, 

způsob tréninků i letní soustředění. Uvedla, že z důvodu obsazenosti ledové plochy, jezdí 

s některými krasobruslařkami trénovat do Soběslavi a přednesla myšlenku o využití ledové 
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plochy v dopoledních hodinách. Zároveň však uvedla, že toto řešení by bylo schůdné v případě, 

že by její svěřenkyně měly individuální studijní plán. Vyzdvihla také povedený závod Milevská 

bruslička, akci Mikulášská na ledě spolupořádanou se společností SPOS Milevsko s. r. o. 

a tradiční lední revue. Závěrem paní Bc. Herink vedla, že se v případě krasobruslení jedná 

o finančně náročný sport i vzhledem k tomu, že se pro něj obtížně shání sponzoři. 

Na paní Bc. Herink navázal předseda klubu Hockey club Milevsko 1934 z. s. pan Milan 

Tollinger. Informoval o členské základně i vývoji klubu jako takovém. Vyzdvihl povedenou 

náborovou akci v rámci Školičky bruslení a představil jednotlivé kategorie a soutěže, kterých se 

jeho svěřenci účastní včetně úspěchů klubu i vytýčených cílů. Dále pan Tollinger uvedl, 

že i v hokejovém sportu se zvyšuje finanční zátěž rodičů mladých sportovců i klubu samotného. 

V závěru pak sdělil potřebu uzavření střechy milevského zimního stadionu a vyzdvihl vysokou 

návštěvnost domácích hokejových utkání. 

V rámci následné diskuze byl probrán příslib šatny pro krasobruslařky ze strany SPOS Milevsko 

s. r. o., možné spolupráce krasobruslařského klubu s hokejovým na některých tréninzích 

a případná vystoupení krasobruslařek během přestávek některých hokejových utkání. 

 

 

3. Projednání návrhů změn pravidel dotačního programu Sport 

Vzhledem k nízké účasti na zasedání sportovní komise, byly návrhy změn zaslány některými 

členy prostřednictvím e-mailu panu předsedovi, který je v krátkosti shrnul. Změny by se měly 

týkat především těchto oblastí: 

- Podílu nákladů z poskytnuté dotace ve výši 20 %. 

- Lhůty pro podání žádosti o dotaci do 30.11. a uvedení názvu datové schránky 

v pravidlech. 

- Doby, do které musí zastupitelstvo o dotacích rozhodnout. 

- Věku trenérů. 

- Uznatelných nákladů (požadavek na doplnění organizačního zajištění akce ve formě 

kancelářských potřeb či občerstvení či nalezení obecného výrazu, který by 

do uznatelných nákladů zahrnul např. trikoty krasobruslařek či gymnastek). 

- Termínu vyúčtování. 

Předseda komise požádal tajemnici o zapracování těchto požadavků do současných pravidel 

dotačního programu a následné zaslání členům komise na vědomí s tím, že během následujícího 

zasedání budou tyto změny projednány. 

 

 

4. Různé 

Paní místostarostka přítomné informovala o pořádání akce NHL Global Fan Tour 25. května 

na náměstí v Milevsku, jejímž cílem je propagovat nejlepší hokejovou ligu světa. Během akce 

mohou návštěvníci předvést své dovednosti v mnoha bezplatných interaktivních hrách. 

Hlavními atrakcemi budou velké nafukovací hřiště či stany na měření rychlosti a přesnosti 

střelby. Součástí programu je bude soutěž, ze které si vítězové odnesou suvenýry s tematikou 

NHL a na ty nejlepší čeká vlastnoručně podepsaný dres některého z hráčů. Více informací 

o akci je uvedeno například na webových stránkách: https://hcmilevsko1934.cz/.  

V rámci zasedání proběhla také diskuze o revizi termínů zasedání sportovní komise v roce 

2023. Dle plánu zasedání Rady a Zastupitelstva města Milevska byly termíny upraveny 

https://hcmilevsko1934.cz/
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a budou zaslány členům komise na vědomí. Případné návrhy změn budou probrány 

na květnovém zasedání komise. 

Závěrem předseda komise poděkoval hostům a členu komise za účast a sdělil, že příští 

zasedání se bude konat v měsíci květnu na fotbalovém stadionu. Pozvánka na zasedání bude 

členům komise a případným hostům zaslána v dostatečném předstihu. 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

   

MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 

předseda Sportovní komise 

 

V Milevsku 26.04.2023 

 

 

 


